

SINCE 1983



JING-DAY

► **JING-DAY**
FORMING FOR YOU
為您成型



► Providing High Quality Liquid Silicone Rubber (LSR) Molding Solutions for Your Specific Needs

敬岱-專注矽橡膠成型設備的專家

Jing Day Machinery Industrial Co., Ltd. is a supplier of total LSR molding equipment and related solutions for our global clients. We are committed to design, fabrication (manufacturing), marketing and all services related to LSR molding equipment, our most popular models being the auto-production of rubber molding machines. Our most specialty expertise is in vertical injection molding machines and hydraulic molding machines.

敬岱提供全球矽橡膠產品客戶全方位的矽橡膠成型設備及解決方案。我們致力於矽橡膠成型設備之設計、製造、行銷及服務，主要機種包括立式射出成型機、油壓成型機，最擅長橡膠成型機自動化生產。

History

沿革

- 1983 Founding of Jing-Day
創始
- 1998 Implementation of
TÜV ISO 9002
Quality Assurance System
通過 ISO 9002 認證
- 2000 Implementation of
TÜV ISO 9001
Quality Assurance System
通過 ISO 9001 認證

Implementation of CE
Quality Assurance System
通過 CE 認證
- 2014 Implementation of New
Branding CIS
打造全新企業識別系統

SINCE 1983

JING-DAY
- 2016 Patent of Shuttle Device
取得雙模換模專利

Factory Relocation
搬遷至永康新廠



► Global Outlook 放眼國際

Since our founding, we have been constantly striving to improve our global market share, as the demand for quality machinery and equipment is borderless. Global marketing and administration is another one of our competitive advantages.

從創立開始，我們的目標就放在全球市場，機械設備的需求是跨越國際，國際化經營如今成為我們競爭優勢之一。



► Every Action that We Take for You, Is Deliberate and Elaborate

每一件事都以顧客為出發點

Our core value is not only to meet every demand of each client but also to maximize its profit. Jing Day believes that good items equal to good deals, so we take into careful consideration all different aspects for each client, including production, R&D, and services. Everything that we do is to ensure that the clients receive the best equipment possible made by Jing Day.

We offer our clients optimal and diversified solutions via synergy of vertical and parallel integration.

Vertical integration: Integrating the upstream and downstream producers to make sure that the processing quality and quantities meet the customer's standards by the delivery date requested.

Parallel integration: Working with Kneader Taiwan we established Yang Ming China letting us gain market share in China through cost control.

我們所有的核心都擺在滿足客戶需求，為客戶創造最大利益上。敬岱相信把產品做好就會有好生意，所以無論在研發、在生產、在服務，我們都站在客戶立場思考，給客戶最好的，客戶就會給你最好的生意。

因此，我們發揮垂直平行整合力量，提供客戶更好、更多元的解決方案。
垂直整合方面：整合上下游廠商，使加工質量更穩定、交期更有保障。
平行整合方面：與利拿公司合資設立大陸陽明公司，掌控成本獲得中國廣大市場。

► Why Is JING-DAY Your Best Choice of Business Partner

為什麼敬岱是您獨一無二的選擇

A considered approach to each client where the projection of Jing Day's core values are taken into account. This is shown in all of the four key aspects of R&D, quality, teamwork and technology.

敬岱「以顧客為出發點」的核心精神，貫徹在研發、品質、團隊、技術四大方面。

We Strive for the Best, for You

為您，我們力求做到最好



As we believe in the importance of constant innovation our R&D team comprises of over 13% of our total workforce.

我們的研發團隊佔了整體人事 13% 以上，足見我們對研發的重視

R&D 研發

- The main goal for our R&D team is to listen to all of the different types of mechanical demands that our clients request! All models are designed by our private R&D team. We earn the trust of our clients via constant and patient communication making sure that the design meets the customer's specifications.
- 傾聽客戶各式各樣的機械需求，是研發團隊首要之務！所有的設計皆出自我們的研發團隊，耐心地溝通、縝密的設計是我們贏得客戶青睞的關鍵。

Teamwork 團隊

- Our philosophy is that happy employees generate contented clients! At Jing Day, our employees are a family that endeavor together, grow together and share the joys of successes together.
- 有快樂的員工才有滿意的客戶！在敬岱，我們不僅是團隊、更是一家人，一起努力、一起成長、一起分享成功的喜樂。

Technology 技術

- The machinery and equipment field is one that is constantly advancing with new technological improvements. Technology ownership means being better equipped to take preemptive opportunities. We offer our clients the most advanced equipment possible through our constant advancement and improvement of our technology.
- 在日新月異的機器設備領域中，掌握技術就是佔盡先機，我們不斷地提升技術、改良機種為的就是給客戶最先進的設備，最有力的優勢。

Quality 品質

- The advancement in our quality is the shared goal of all colleagues in Jing Day, so we are committed to entire QC over even small parts of each procedure that other companies may consider to be trivial. Quality control in every aspect of the business is the main advantage of working with Jing Day.
- 追求品質提升是我們全體同仁一致的目標，從頭做起、從細微著眼，每道工序、每項檢測，逐一堆疊出堅實的品質，成為我們驕傲的利基點。



Our computer auto-warehouse system works with our ERP system to raise the efficiency in many different areas including cutting management costs, search times and inventory costs. Our system also improves factory floor efficiency and our procurement flexibility so that we are always in control.

採用電腦自動倉儲系統，降低管理成本、減少儲藏面積、提升工廠坪效、大幅縮短搜尋時間，結合 ERP 系統採購更靈活，大大節省庫存成本



► Why Cooperate with JING-DAY

為什麼我們值得您的合作機會

Creating Value for Our Clients - Whatever we do, we always take into consideration how this brings profit and value to the client.

Commitment - Every commitment that we make to you, will be carried out, that is our promise to you.

Trusted - We know that we can do the best for our customers, but for the customers to believe in our abilities too, we always put the customer first in everything we do.

Exceptional - We are the best and this is not only what we believe but also the one and only way for Jing Day to continually improve.

為客戶創造價值 - 我們所思所為，都是為客戶創造利益與價值。

承諾 - 當我們答應，就一定做到、做好，這點無庸置疑。

信任 - 為了得到客戶信任，我們總是先付出，因為我們有信心做到最好。

卓越 - 要做就做最好的，這是我們的信念，也是我們卓越的不二法門。

► Global Marketing 行銷遍佈全球

Since we started trading, our products have been sold to over 60 different countries and this number will certainly increase in the future.

多年的努力，敬岱已行銷至全球 60 餘個國家，我們開拓的腳步從未停下。



www.jingday.com



敬岱機械股份有限公司
JING DAY MACHINERY INDUSTRIAL CO., LTD.

71041台南市永康區永科環路195號
No.195, Yongkehuan Rd., Yongkang Dist., Tainan City 71041, Taiwan
T. +886-6-232-0999 F. +886-6-232-5333
E-mail. jing0day@ms8.hinet.net, jingday@jing-day.com.tw

橡膠射出、油壓成型機械
Rubber Injection
Hydraulic Molding Machine

